
PROCES-VERBAL

Încheiat azi 10.02.2012 ora 10,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna
februarie,conform convocatorului,înregistrat la nr.

La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul
local, absent motivat fiind dl.Tudosiea.Sunt prezenţi la şedinţă dl.Dumitrescu,delegat
sătesc,dl.Popescu Ionel Gabriel,dl.Diţoiu George Liviu,dl.Pană Emanoil ,dl.Tomescu
Florea,d-na Preda Claudia,d-na Tudor Daniela,d-na Sichim Ana,dl.Brătulete Florin.

D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi.

Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este
aprobată cu 10 voturi pentru

Dl.Tudor:Propun ca de acum înainte cine lipseşte să fie trecut absent şi să nu
mai fie plătit.

Dl.Niţi:Degeaba luăm hotărârea asta.
Dl.Săndulescu:E tardiv să luăm această hotărâre pe final de mandat.
După prezentarea  referatelor se fac înscrieri la cuvânt.
Dl.Tomescu:Vreau să vă spun că vin zi de zi la serviciu şi am o răspundere

mare să iau oameni în remorcă şi să nu am asigurare.În caz de accident cine răspunde?
Dl.primar:Cine vreţi să răspundă?D-le Popescu să faceţi asigurare.
Dl.Niţi:Să plătească tot,asigurare,rovignetă…
Dl.primar:Nu circulă pe drum naţional.
Dl.Niţi:Dacă nu e înscris în circulaţie,cum circulă?
Dl.primar:Este înregistrat la primărie.
Dl.Nicolae:Nu ştim al cui este,al nostru sau al societăţii?
Dl.primar:Zic să nu mai transportaţi oamenii în remorcă  şi să-i luaţi în cabină.
Dl.Tomescu:Nu am voie nici acolo.
Dl.Popescu:Oamenii nu pot merge pe jos în urma tractorului.
Dl.Niţi:Să dăm drumul la discuţii.
Dl.Lică:Referitor la reţeaua şcolară,noi am luat o hotărâre,dar nu am

nominalizat locaţiile.Consiliul de administraţie,fără hotărârea consiliului local a
transmis hotărârea la inspectoratul şcolar.

Dl.Popa:În această situaţie se impune destituirea d-nei director în 24 de ore şi
dacă noi intervenim la inspectorat,aceştia îşi vor da seama de greşeală.

Dl.Săndulescu:D-le Popescu,aş vrea să depistaţi în cadrul societăţii dvs.
cheltuielile eligibile,sursele de finanţare şi dacă preconizaţi şi alte surse de finaţare
pentru acoperirea salariilor.

Dl.Popescu:La ora actuală nu ştiu încă sumele care vor fi alocate din bugetul
local.



Dl.Săndulescu:D-na contabil,noi în comisii nu am stabilit o sumă pentru
societate?

D-na contabil:Nu am stabilit exact pentru că aţi zis să aducă o situaţie cu
lucrările pe care le va face.

Dl.Săndulescu:Parcă era suma de 72.000 lei prevăzută.
D-na contabil:Este prevăzută la alte cheltuieli.Societatea nu a încheiat încă un

contract cu primăria şi nu pot să plătesc nici sumele restante .Din câte ştiu se va ocupa
de demolarea şcolii Cungrea,care va costa 150 de milioane.

Dl.Săndulescu:Dacă la această dată nu sunt depistate sursele de finanţare,de ce
sume vorbim?

Dl.Nicolae:Trebuie să spuneţi ce activităţi faceţi.Asta cere şi dl.Săndulescu să
veniţi cu o situaţie de lucrări pe care vreţi să le faceţi.

Dl.Popescu:Nu eu stabilesc ce lucrări vrea primăria să facă anul acesta.
Dl.Săndulescu:Această firmă a fost înfiinţată pentru primărie.Vă dau termen 10

zile să faceţi un program împreună cu dl. primar care să facă referire la obiectul de
activitate:câte rigole şi şanţuri faceţi,întreţinere DC 35,defrişat izlazuri comunale,unde
sunt şi surse de finanţare de la APIA etc.În baza asta putem şti dacă se pot acoperi
salariile.Noi nu vorbim pe surse concrete.Dacă nu vă descurcaţi să nu ezitaţi să mă
contactaţi,să vă ajut.Referitor la taxe sunt edificatoare ambele variante.Eu aş merge pe
varianta cu 3 lei/lună şi să mai depistaţi gospodării.Dacă înainte plăteau 15
lei/an,acum e prea mult să plătească 72 de lei.Trebuie să încheiaţi contracte cu
cetăţenii.Organigrama să o discutăm altă dată.

Dl.Popescu:Aş vrea să ştiu când se vor deconta facturile pentru achitarea
salariilor.

D-na contabil:În contabilitate am facturi de aproximativ 16.000 lei.Restul nu au
ajuns la mine şi nu ştiu cum vor fi achitate.

Dl.Nicolae:Aţi mai făcut modificări la salarii?Nu mi se pare corect ca să ia
casierul cât şoferul.Tractoristul are răspundere mai mare şi ar trebui să aibă cu 2
milioane mai mult.Nu am nimic cu Diţoiu.

Dl.Diţoiu:Eu merg cu maşina mea la Mieşti.În luna august au fost 4 inşi de la
primărie.Eu sunt singur.Sunt 100 de apometre la Spătaru şi 85 la Mieşti.Intru în
fiecare groapă.

Dl.Săndulescu:Citirea se face lunar?
Dl.Diţoiu:Da.
Dl.Niţi:Te rog să nu te superi pe mine sau pe Nicolae,dar am vrut şi noi să ştim

care e situaţia cu apa.
Dl.Popescu:Cheltuielile cu înfiinţarea societăţii le-am suportat din buzunarul

propriu.
Dl.Nicolae:Nu v-a obligat nimeni.V-a plăcut.
Dl.primar:După data de 24 o să intrăm în normalitate.



Dl.Niţi:Cu banii de la primărie vă acoperiţi salariile?
Dl.Popescu:Nu.
D-na contabil:Aţi făcut un proces verbal de predare-primire la apă,dar nu aţi

preluat decât veniturile.Chletuielile sunt tot la primărie.
Dl.Popescu:Da avem un proces verbal .Am procedat la citirea tuturor

apometrelor şi am constatat diferenţe între apometre şi cel de la staţie.
D-na contabil:Aţi încasat bani,dar nu v-aţi gândit să plătiţi şi

curentul.Dl.Săndulescu a spus că trebuie să luaţi tot.Mai veniţi acum cu o hotărâre
peste altă hotărâre?Să vă gândiţi că trebuie reactualizat preţul la apă.Cu 2,14 lei/mc nu
o să acoperiţi nici curentul electric,dar abonamentul şi salariile.

Dl.Nicolescu:Referitor la reţeaua şcolară probleme sunt la GPN-uri şi la clasele
I-IV.

Dl.Lică:Ca să se scape de o educatoare s-a hotărât comasarea,dar vreau să vă
gândiţi că dacă ne pleacă câte doi copii din fiecare sat ,vom ajunge să fim comasaţi şi
să avem învăţământ simultan.

Dl.Popa:Această situaţie va fi dacă se desfiinţează locaţiile.
Dl.Lică:Noi am hotărât ca acolo unde avem numărul de copii,locaţiile să

rămână.
Dl.Niţi:D-nă Director,aţi încălcat o lege.Trebuia să ne întrebaţi şi pe noi înainte

de a trimite procesul verbal la inspectorat.
D-na Preda:Noi v-am înaintat adresa în termen ca să hotărâţi reţeaua

şcolară.Noi am stabilit numărul de copii pe fiecare locaţie şi dvs. aţi avut un termen.
Dl.Săndulescu:Între consiliul de administraţie al şcolii şi consiliul local este un

diferend.Poate e creat de noţiunea fiecăruia din învăţământ,dar şcoala  cunoaşte mai
bine situaţia ca noi.Vă rog să repetaţi din nou care este situaţia.

D-na Preda:La cungrea va fi şcoala gimnazială cu clasele V-VIII cu
personalitate juridică,la Oteştii de Jos şcoala cu clasele I-IV ,cu 4 clase ,iar  GPN o să
avem:la Cungrea pentru copiii din Mieşti,Spătaru,Ibăneşti şi Cungrea,şi la Oteştii de
Jos pentru copiii din Oteştii de Sus,Cepeşti şi Oteştii de Jos.

Dl.Popa:Ce aţi scris în procesul verbal a ajuns şi la inspectorat?
D-na Preda:Da.
Dl.Popa:Prost.
Dl.Brătulete:De ce?Consiliul de Administraţie Cungrea are cea mai mare

putere.
Dl.Popa:Legea are cea mai mare putere şi consiliul de administraţie se

subordonează consiliului local.Aici e vorba de reaua credinţa a consiliului de
administraţie.

Dl.Brătulete:Nu este aşa.
Dl.Popa:Vreţi să transformăm copiii în navetisţi ,să ţinem cont de bani şi de

interesele cadrelor didactice şi să nu ţinem cont de numărul mare de copii care pleacă



spre oraş şi de depopularea satelor din zona noastră.Se impune păstrarea şcolilor cu
clasele I-IV de la Spătaru şi Oteştii de Sus,care este şi cea mai veche din comună,iar
GPN-urile să funcţioneze la Cungrea,Oteştii de Jos,Spătaru şi Ibăneşti.Propun să
amânăm acest proiect de hotărâre.Noi am hotărât o dată şi nu dăm înapoi.Să vedem ce
spune şi prefectura.

Se supune la vot

Se supun la vot proiectele de hotărâri.Sunt aprobate cu 10 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                                   Secretar,
Constantin  NIŢI                       Gabriela ANDRONIE


